
 

Protokół 

        z zebrania wiejskiego sołectwa Gryźliny  

 

Zebranie wiejskie odbyło się w dniu 14 września 2022 r., o godz. 1845, w lokalu świetlicy wiejskiej  

w Gryźlinach. 

 

Na ogólną liczbę 161 mieszkańców sołectwa, w zebraniu udział wzięło 8 osób, a więc mniej niż 

1/10 stałych mieszkańców. Zebranie odbywało się w II terminie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 

Ponadto w zebraniu udział brali: 

      1)     Wójt Gminy Nowe Miasto Lubawskie - Tomasz Waruszewski, 

      2)     Radna –Edyta Gorzka  

2)   Sołtys – Krzysztof Słowik,   

3)   Pracownik Urzędu Gminy – Marta Bartkowska, 

 

 

Porządek zebrania: 

1) Otwarcie i przyjęcie porządku zebrania 

2) Informacja Wójta Gminy o bieżących sprawach Gminy 

3) Zapytania i wnioski 

4) Zakończenie zebrania 

 

 

Przebieg  zebrania: 

Ad 1 

Zebranie otworzył i prowadził Sołtys wsi Pan Krzysztof Słowik . Przywitał zebranych i stwierdził ważność 

zebrania jak na wstępie protokołu. Przewodniczący zebrania przedstawił projekt porządku zebrania.  

Nie zgłoszono dodatkowych punktów do porządku obrad. Porządek został podjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Wójt Gminy Tomasz Waruszewski w swoim wystąpieniu omówił następujące zagadnienia: 

 

●  Podziękował Kołu Gospodyń Wiejskich  oraz wszystkim mieszkańcom wsi, za udział w  dożynkach gminno-  

powiatowych, które odbyły się w Skarlinie 3 września 2022r. 

● Przekazał informacje dotyczące przyznawanych świadczeń z pomocy społecznej: 

- stypendia socjalne, 



- dożywianie dzieci w szkołach (Spółdzielnia Socjalna „Obiadek” z Mroczna), oraz poinformował o 

możliwości kupna obiadu przez osoby prywatne. 

- świadczenia rodzinne, 

- świadczenia z funduszu alimentacyjnego, 

- dodatek węglowy, 

- dodatek osłonowy, 

- wydawanie żywności z programu „pomoc żywnościowa” ze środków UE. 

● Poinformował, że komputery z programu Granty PGR będą wydawane wnioskodawcom najpóźniej na  

początku października br., 

● Omówił problem wzrostu kosztów utrzymania w związku z podwyżką cen energii i opału oraz zapowiadany 

wzrost wywozu odpadów komunalnych, zwielokrotnienie cen inwestycji. Zaapelował, żeby mieszkańcy 

zaopatrzyli się jak najszybciej w opał na zimę.  

● Przekazał, że w przyszłym roku będzie aktualizowany cennik wynajmu świetlic wiejskich. 

● Poinformował o planie budowy Biedronki w sąsiedniej miejscowości Jamielnik. 

● Budowa hali targowej w Bratianie, planowane zakończenie inwestycji na wiosnę 2023r. Hala ma być    

kuźnią rozwoju przedsiębiorczości. 

 

 

Ad. 3 

● Mieszkanka wsi, poruszyła temat nowego progu zwalniającego znajdującego się na odcinku Gryźliny –

Jamielnik. Według mieszkanki próg jest dość wysoki i stanowi przeszkodę. Wójt odpowiedział, iż próg spełnia 

wszelkie wymogi oraz posiada atesty, zamontowany był na wniosek mieszkańców Jamielnika, 

zamieszkujących w pobliżu progu. Jeżeli ma być zdjęty to tylko na wniosek mieszkańców. 

● Mieszkaniec poinformował o pękającej nawierzchni drogi zjazdowej nad  jezioro. Wójt odnotował 

informację. 

● Mieszkaniec poruszył temat chwastów, pojawiających się w szczelinach drogi powiatowej.  

Wójt odpowiedział, iż jest to droga powiatowa i za ich stan i utrzymanie  odpowiada powiat, który na bieżąco 

jest informowany o złych stanach dróg. 

 ● Zapytano o termin otwarcia obwodnicy? Wójt odpowiedział, iż prawdopodobnie w grudniu 2022r. 

 

Ad.4 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Sołtys zamknął zebranie wiejskie sołectwa Gryźliny. 

 

protokołowała                                                                                                 Sołtys wsi 

Marta Bartkowska                                                               Krzysztof Słowik 


